
Referat SU 27.05.24

Møtested: Auglend skole
Tidspunkt: 27.05.24 klokken 15.00-16.30
Deltakere: Marte Gundersen Meldahl, Tore Rønneberg, Rune Myklebust Bratthammer, Jon
Garman Aarrestad, Christine Å. Sæbø, Elever fra elevrådet (Selma og Bianca), Al Greenall.
Fravær: Eirik Ottesen

Sak 1: Godkjenning ar referat fra forrige møte
Godkjent.

Sak 2: Nye saker fra elevrådet
- aktiviteter ute i friminuttene. Lederne opplever at det er dårlig oppmøte. Det er

mange som ser på og ikke vil være med. En del uhøflighet. Større trinn “tar over”
aktiviteten. Kan hjelpe om de voksne vaktene følger bedre med på dette. Til neste år:
Kanskje aktiviteter inne i gymsalen. Enkelte aktivitetsledere vil ikke fortsette lenger,
derfor blir det litt færre aktiviteter i tiden fremover.

- skolemat. Samtale om forslaget om skolematordning. Det ble gjort avstemming. 8
klasser mot, 7 klasse for. Resten har fått uavgjort resultat.

- mobilhotell. Det ble diskutert om det skulle være mobilhotell for 5.-10. trinn. Enkelte
barn var redd for at mobilen skulle forsvinne fra hotellet i løpet av dagen. Varierende
syn på hotellet. 9 stemte mot, 7 stemte for. U-trinnet stemte ikke, har allerede
mobilhotell.

- Tegnspråkarena. Det kommer til å være tegnspråkarena for 4.-7. trinn, åpen for alle
som ønsker det. Ordningen går ut 31. mai, pga U-trinnet er på tur.

- eventuelt
- 5-7G ønsker mer fotballbane, og ha den på egen avdeling. Vanskelig å spille

med andre pga erting. Har opplevd at banen blir “tatt fra dem”. Ann Helen har
avtalt med SFO-leder at SFO ikke har førsterett på banen, selv om SFO-tiden
har startet.

- Meldt til VOF om hull i fotballnett.
- 7. trinn ønsket mer fotballbane, men Ann Helen har tatt opp dette med trinnet.
- elever ønsker ikke dusje, de vil heller ha lengre gymtime i stedet.
- Enkelte klasser ønsker ikke yoga

- kommentar fra skolen: Det er nok bestemt hvordan fordelingen av de
timene blir, så da endres det ikke nå, hvert fall. Det at vi skal ha yoga
er bestemt i samarbeid med foreldrene.

- det er levert inn et ønske om at vannfontenen blir skrudd på
- kommentar fra skolen: Fontenen er skrudd av pga mye feil bruk, den

blir mye brukt til vannkrig. Skolen sjekker om det er andre grunner til
at den er av, eller om det skal testes å slå den på igjen.

- ønske om flere brettspill i F-bygget, f. eks. Best i byen eller Besserwisser
- kommentar fra skolen: Det vil ikke bli gjort innkjøp før sommeren,

dessverre.
- ønske om e-sport på skolen

- kommentar fra skolen: Vi kan kanskje finne ut av hvordan dette kunne
se ut til neste skoleår.

- ønske om oftere tilgjengelig bibliotekar på biblioteket



Sak 3: Skolerute 2025/2026
Skoleruten for 2025/2026 er allerede foreslått fra skolens side, og vi venter på eventuell
kommentar fra FAU.

Skolen ønsker å flytte den foreslåtte planleggingsdagen etter påsken (tirsdag) til en
planleggingsdag etter pinsen (tirsdag)

Sak 4: Evaluering av lekseredusert skole
Skolen har evaluert ordningen med lekseredusert skole etter en bestilling fra FAU.

Presentasjonen av evaluering finnes her: Lekser 2024 ved Auglend skole.pdf

Rutinene Auglend skoler lager lekse etter passer godt med resultatene fra evalueringen, og
vi viderefører samme praksis som vi har nå.

Lærerne opplever at leksene er i tråd med rutinene, men at det i enkelte situasjoner sikkert
kan bli litt endringer som gjør at det kjennes som det er ekstra å gjøre. Alle lærerne spør på
utviklingssamtale med foreldrene hvordan leksene går, og da melder få foreldre tilbake at det
er for mye. Hvis det meldes at det er mye lekser, så justeres normalt leksemengden slik at
det skal bli lettere. Det er veldig viktig at foreldrene gir tilbakemelding hvis det er vanskelig å
gjennomføre leksene.

Tiltak for forbedring: Grundigere innføring i rutinene for nye lærere. Hente ut alle
timeplanene fra alle trinn i september, for å ta en stikkprøve og se at de faktiske leksene er i
tråd med vår rutine.

Sak 5: Skolemat
Hvordan stiller skolen seg til forslaget om skolemat i Stavanger kommune?

Elevrådet har stemt mot ordningen med knapt flertall. FAU har stemt for ordningen. Skolen
har bestemt seg for å si nei til ordningen, med samme grunnlag som de fleste andre skolene
i kommunen: At dette bryter med gratisprinsippet i stavangerskolen. Både skolens ledelse og
lærerne stiller seg bak denne avgjørelsen.

Sak 6: Mobilhotell
Det har blitt tatt opp spørsmål om skolen skal innføre mobilhotell for 5.-10. trinn. FAU er med
på tanken om ordningen.

Rektor opplever at vi har barn som har mobilen hjemme, vi har barn som klarer å ha
mobilen i sekken, men og en del barn som har mobilen i lommen. Det fører til en del utrygge
situasjoner, og vi har også eksempler på barn som blir værende på toalettet og sitte på
mobilen. Kunne ikke et mobilhotell gjøre det hele tryggere, slik at man slipper å tenke på
mobilen i løpet av skoledagen.

https://drive.google.com/file/d/1_5SUW0Om_IIuma2mH0wN7LQGvFcLrS99/view?usp=drive_link


Kommunens representant påpeker at det blir en rar situasjon der man ikke helt vet hvem
som har rett til å bestemme disse tingene. Er mobilene personlige eiendeler som foreldrene
bestemmer om kan komme med til skolen, eller har skolen rett til å forby det?

Fra elevrådet hørte vi at enkelte elever er redde for at mobilen skal forsvinne fra hotellet, og
at det er urettferdig når de selv klarer å følge reglene og ha mobilen i sekken hele dagen.

FAU er veldig enig i forslaget om mobilhotell, og ønsker gjerne at det innføres for alle trinn.
Skolen ønsker å starte fra 5. trinn, da de ser at det ikke er så utstrakt bruk av mobiler på de
lavere trinnene.

SU anbefaler at vi går for mobilhotell for 5.-10. trinn, og ser an behovet for lavere trinn etter
hvert.

Sak 7: Presentasjon av resultater foreldreundersøkelse SFO
SFO-leder presenterer resultatene fra årets foreldreundersøkelse:

Ting vi ser av resultatene:

- 83% er lavere oppslutning enn normalt
- 4,0 regnes som god verdi. Vi ligger over det på alle spørsmålene.
- Med unntak av spørsmålene om mat, ligger vi på 4,6 eller høyere på alle spørsmål.

- spørsmålene om mat er for øvrig notoriske for å alltid samle inn lavere poeng
enn de andre spørsmålene. Vi ser også at det er på mat vi ligger lengst over
Stavanger kommunes gjennomsnitt

- Vi får høyere poeng enn Stavanger kommunes gjennomsnitt på alle spørsmål.
- Vi ligger omtrent likt med undersøkelsen fra 2021, som er den forrige vi har tall fra.
- Hvis vi ser tilbake på de siste 7 undersøkelsene, så ligger årets resultater helt tett

opp mot gjennomsnittet på alle spørsmål.

Påstander

- Dette er et meget godt resultat
- Vi ser etter tiltak for å opprettholde god kvalitet, heller enn å se etter store

forbedringstiltak.
- Det største tiltaket for å holde på fornøyde foreldre går sammen med det vi uansett

jobber med: I en tid der det har vært mye nye ansatte, mye sykefravær og mye nye
vikarer, så trengs det å sikres at rutinene lever videre. Vi må sikre at alle ansatte
jobber på samme måte, med de samme rutinene.

.


